
PROTOKÓŁ
z obrad XIV Sesji VI kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytej

dnia 29 grudnia 2011r.
Porz  ą  dek obrad:  
1.Otwarcie obrad XIV Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2.Przyjęcie protokołu z obrad XII i XIII  Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu 
Kujawskim.
3.Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
4.Omówienie i przyjęcie   uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 

5.Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.

6.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Brześć Kujawski na lata 2011-2020.

7.Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Brześć Kujawski 
na rok 2012:
a) wystąpienie Burmistrza Brześcia Kujawskiego w sprawie projektu budżetu;
b) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z ewentualnymi autopoprawkami;
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej;
d) odczytanie opinii komisji właściwej ds. budżetu;
e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej;
f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
8.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowych na 2012r. dla samorządowego zakładu budżetowego.
9.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  ustalenia opłat za świadczenia przedszkoli 
prowadzonych przez Gminę Brześć Kujawski.
10.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii.
11.Interpelacje i zapytania.

12.Wolne wnioski.

13.Zakończenie obrad XIV Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Ad 1.Otwarcie obrad XIV Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
Otwarcia  obrad  XIV  Sesji  VI  kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu  Kujawskim  dokonał 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golasiński, informując, że w obradach uczestniczy  14 
radnych (lista obecności w załączeniu).
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki:
Zastępca Burmistrza – Pan Paweł Małas;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Sekretarz Gminy – Pan Leszek Ołdyński;
Dyrektor  Zakładu Usług Komunalnych – Pan  Waldemar Kamiński;
Radca Prawny – Pan Wojciech Borkowski;
Kierownicy jednostek organizacyjnych;
Sołtysi;



Pozostali goście.
Przewodniczący RM  zapytał czy ze  strony Radnych są propozycje zmian do przedstawionego 
porządku dzisiejszej sesji.
Radny Mariusz  Czyżniejewski  –  Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  -  poprosił o  poszerzenie 
porządku obrad o punkt dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie  w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze  2012. Innych uwag do porządku obrad ie wniesiono.
Przewodniczący RM Marek Golasiński  powiedział,  że popiera zgłoszoną propozycje w sprawie 
poszerzenia porządku obrad.

Wobec tego Przewodniczący RM M. Golasiński zaproponował  aby  (po przyjęciu przez Radę) 
„ Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 
I półrocze 2012.” rozpatrzono jako pkt 11 porządku obrad.

Porządek  wraz ze zgłoszoną poprawką został przyjęty czternastoma  głosami „za” , przy 
braku głosów  „wstrzymujących się” i braku głosów „przeciwnych”.

Ad 2. Przyjęcie protokołu z obrad XII i XII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu 
Kujawskim.  

    
Rada Miejska trzynastoma głosami „za”, przy jednym głosie wstrzymującym się”

 i  braku głosów „przeciwnych” przyjęła protokóły
z obrad  XII i XIII Sesji VI kadencji Rady Miejskiej.

 Ad 3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
Burmistrz Brześcia Kujawskiego Wojciech Zawidzki przedstawił zadania, które były realizowane 
między obradami Sesji Rady Miejskiej tj:  przygotowano do PROW wniosek do realizacji w 2013r 
na  104  przydomowe  oczyszczalnie  ścieków;  rozliczono  dotację na  utylizację wyrobów 
zawierających  azbest;  opracowano  dokumentację projektową na  przebudowę drogi  gminnej  w 
Witoldowie;  rozpoczęto  realizację czwartego  etapu inwestycji  kanalizacji  ostatniego  odcinka  w 
Wieńcu  –  Zdroju;  przygotowywana  jest  dokumentacja  do  przetargu  na  kanalizację przy  ul. 
Targowej, I Armii WP; doprowadzono do zakończenia licznych rozliczeń finansowych pozostałych 
mniejszych inwestycji zakupów; przygotowanie budżetu na 2012r i pozostałe uchwały; dokonano 
sprzedaży lokalu mieszkalnego na ul. Reymonta; ponadto realizacja zakupu dla celów komunalnych 
nieruchomości zabudowanej przy Al.  Łokietka na kwotę netto 280.000,- zł;  wszystkie pozostałe 
sprawy , które są w gestii Burmistrza i pracowników Urzędu.
Radny Ryszard Szeleziński zadał pytanie Burmistrzowi odnośnie modernizacji dróg na Falborku a 
konkretnie drogi „idącej” w prawo od ul . Radziejowskiej na  skrzyżowaniu ul. Kościuszki i 19 
stycznia jest „ślepą uliczką”  po co więc droga ta jest remontowana skoro nie będzie użytkowana?
Burmistrz  Wojciech Zawidzki  odpowiedział,  że  na końcu tej  uliczki  znajdują się tereny będące 
własnością gminy przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe. Ta droga nie dochodzi do bagna 
tylko do naszych działek obok wysepki przy jeziorze. 
Radny  Ryszard  Szeleziński  dodał,  że  dobrze,  że  tak  jest  robione  ale  są mieszkańcy ,  którzy 
mieszkają po 50 lat, płacą podatki a na wyrównanie czy poprawienie ich dróg brakuje środków? W 
pierwszej kolejności powinni mieć zrobioną drogę Ci co płacą od wielu lat podatki.
Burmistrz Wojciech Zawidzki przekazał, że osiedle Falborek też czekało dość długo na nowe drogi. 
Radny  Jan  Karkosiński  zapytał Burmistrza  ile  kosztowała  dokumentacja  na  remont  drogi  w 
Witoldowie?
 
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki  poprosił,  żeby  nie  komplikować przebiegu  sesji  sesji   takim 



pytaniem. Z takimi pytaniami można przyjść w każdej chwili, są faktury i można sprawdzić. Zbyt 
dużo jest  kwot, aby to wszystko pamiętać w danej chwili. 
Radny Jan Karkosiński dodał, że było przedstawione sprawozdanie i myślał, że Pan Burmistrz wie 
jaka jest kwota?
Pani Skarbnik Joanna Wojtczak przekazała, że dokumentacja ta kosztowała 4.850,-.
Burmistrz Wojciech Zawidzki dopowiedział , że przedstawił sprawozdanie ogólne a nie finansowe 
i nie jest w stanie wiedzieć i znać na pamięć wszystkich kwot, w każdej chwili można to sprawdzić 
w dokumentach u Pani Skarbnik. 

Przed przyst  ą  pieniem do omawiania uchwa  ł  , Przewodnicz  ą  cy Rady Miejskiej Marek   
Golasi  ń  ski poinformowa  ł  ,   ż  e   w  szystkie projekty uchwa  ł   by  ł  y omawiane na posiedzeniu   
Komisji Rady Miejskiej w dniu 13 grudnia 2011  r.   i 28 grudnia 2011r. i w zwi  ą  zku z tym   
zaprosi  ł   do rozpatrywania i  przyjmowania uchwa  ł  .  

Ad 4. Omówienie i przyjęcie   uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”,przy jednym głosie „wstrzymującym się” i 

braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 

Ad 5. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”,przy jednym głosie „wstrzymującym się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.

Ad 6. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”,przy jednym głosie „wstrzymującym się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.

Ad 7. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Brześć Kujawski 
na rok 2012:
a) wystąpienie Burmistrza Brześcia Kujawskiego w sprawie projektu budżetu;
Burmistrz Wojciech Zawidzki na temat projektu budżetu na rok 2012 przekazał, że budżet ten jak i 
miniony jest wynikiem wieloletniego kierunku, który wcześniej został przyjęty. Jednym z 
najważniejszych tematów  jest doprowadzenie do stanu jak najlepszego, infrastruktury 
kanalizacyjnej w całej gminie, jak również systematyczne działanie w kierunku modernizacji dróg i 
ulic. Zadania te są realizowane w ramach działań zakontraktowanych wieloletnich.  Burmistrz 
dodał, że ważnym również tematem jest Strefa Gospodarcza Pikutkowo – Machnacz., gdzie 



rozpoczęta została w tym roku drobna inwestycja na ok. 1.500.000,- zł . Rok 2012 w infrastrukturze 
sanitarnej Gminy Brześć Kujawski zostanie prawie zakończony. Niektóre inwestycje są przesuwane 
w czasie z wykonaniem, ze względu na płynność budżetu , żeby potem nie było zagrożenia z 
wykonaniem tego  budżetu. Burmistrz dodał, że Strefa Gospodarcza w roku 2012 nie tylko koszty 
ale również przychody będzie generować. W przyszłych latach realizowane będą inwestycję 
związane z modernizacją dróg i ulic tj, na osiedlu na przedłużeniu ul. Hanki Sawickiej w Brześciu 
Kujawskim; osiedla przy szpitalu w Wieńcu, jak również uzbrojenie terenu przy Szkole 
Podstawowej Nr 1 w Brześciu Kujawskim. Burmistrz dopowiedział, że pojawienie się 
jakiegokolwiek inwestora w gminie spowoduje zwiększenie dochodów i poprawy ekonomicznej. 
Wobec tego poprosił wszystkich radnych o zaakceptowanie tego budżetu wraz z wniesionymi 
autopoprawkami.
b) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z ewentualnymi autopoprawkami;
Na wstępie Przewodniczący RM M. Golasiński odczytał pismo od Burmistrza w sprawie 
autopoprawek do projektu budżetu na rok 2012, informując, że przedstawiona autopoprawka nie 
zwiększa ani nie zmniejsza ogólnego planu wydatków na 2012r. Natomiast przesuwa wydatki z 
dotacji dla Gminy Miasto Włocławek w kwocie 65.000,- zł na rzecz dotacji przedmiotowej dla 
Zakładu Usług Komunalnych w kwocie 65.000,- zł . Zaplanowany deficyt nie ulega zmianie. 
Następnie Z-ca Przewodniczącego RM Pan Piotr Pakulski odczytał projekt uchwały budżetowej na 
2012 r. ( projekt uchwały w załączeniu).
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej;
Opinie Regionalnej Izby  Obrachunkowej w sprawie przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu na 2012r i projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020 odczytał również Z-ca Przewodniczącego 
RM Pan Piotr Pakulski ( opinie w załączeniu) .
Radny Ryszard Szeleziński zapytał Panią Skarbnik odnośnie zapisku w powyższych opiniach, że 
wysokość obu rezerw ( ogólnej i celowej) jest nieznacznie niższa niż minimum określone w art. 1 
pkt. 24 ustawy z dnia 17 lipca 2009 r. o zmianie ustawy o zarządzaniu kryzysowym. Czy przez to, 
że rezerwa ta jest niższa gmina nie będzie miała konsekwencji?
Pani Skarbnik Joanna Wojtczak poinformowała, że jeżeli miałyby być konsekwencje z tego tytułu to 
byłaby negatywna opinia do projektu budżetu , nie zostałby zatwierdzony budżet. 
d) odczytanie opinii komisji właściwej ds. budżetu;
Przewodniczący Komisji ds.  finansów i budżetu, rolnictwa i ochrony środowiska Radny Ryszard 
Szeleziński biorąc po uwagę opinię Komisji ds. zdrowia i opieki społecznej, edukacji, kultury i 
sportu, porządku publicznego przedstawił pozytywną opinię ws. projektu budżetu gminy na rok 
2012. ( w załączeniu) 
e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej;
Przewodniczący RM Pan Marek Golasińki otworzył dyskusję nad projektem uchwały budżetowej.
Radny Jan Karkosiński zapytał czy te kredyty  o których była mowa na ostatnim posiedzeniu 
komisji zostaną spłacone ?
Pani Skarbnik Joanna Wojtczak poinformowała, że w przyjętej dzisiaj uchwale w sprawie zmian do 
budżetu na rok 2011, spłata tych kredytów jest ujęta.  Po przyjęciu uchwały dyspozycja do banku 
zostanie przekazana i te kredyty w wysokości 850.000,- zostaną spłacone. 
W związku z tym, że nikt nie zgłosił żadnych uwag Przewodniczący RM M. Golasiński zamknął 
dyskusję nad projektem uchwały budżetowej i poprosił o przejście do jej  przegłosowania. 
f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej;

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”,przy jednym głosie „wstrzymującym się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu gminy Brześć 
Kujawski na rok 2012.



Radny Ryszard Szeleziński dopowiedział, że budżet ten jest jednym z najtrudniejszych budżetów z 
ostatnich lat jakie były zatwierdzane. Trudności te wynikają z uwarunkowań  wewnętrznych urzędu 
jak i zewnętrznych. Nie wiadomo jaka będzie subwencja, jakie będą wpływy , czy będą takie jakie 
zaplanowaliśmy, nie wiadomo jakie będą koszty z akcyzy, która od nowego roku się zmienia i nie 
wiadomo jakie odgórnie zostaną nałożone na gminę zadania, na które nie będą wskazane  źródła 
pokrycia.  Radny Szeleziński  dodał,  że  Burmistrz   budżet  ten  przedstawił Radzie,   Burmistrz 
również będzie go wykonywał i za niego odpowiadał, w związku z tym Radny Szeleziński życzył 
Panu Burmistrzowi jak najlepszej realizacji tego budżetu.
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki  podziękował wszystkim  radnym  za  przyjęcie  tego  budżetu. 
Potwierdził,  że  każdy   budżet  jest  na  swój  sposób  trudny.  Zadaniem  Burmistrza  i  Rady  dla 
społeczeństwa gminy jest maksymalnie wykorzystać to co jest możliwe i stworzyć jak najlepsze 
warunki.  Od  2006  roku  staramy  się maksymalnie  wykorzystywać finanse   zewnętrzne   z 
powiązaniem własnych  środków. Burmistrz  dodał,  że budżet  ten stanowi kolejne wyzwanie dla 
samorządu gminy, zrobimy wszystko aby uporać się z problemami. chociaż bez kredytowania tych 
dużych inwestycji nie będzie odpowiednich efektów. Należy iść ku rozwojowi gminy. Burmistrz 
jeszcze raz podziękował radnym za zrozumienie i za przyjęcie budżetu na przyszły rok. 
Ad 8.  Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  jednostkowych  stawek  dotacji 
przedmiotowych na 2012r. dla samorządowego zakładu budżetowego.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła czternastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowych na 2012r. dla samorządowego zakładu budżetowego.

Ad 9. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  ustalenia opłat za świadczenia przedszkoli 
prowadzonych przez Gminę Brześć Kujawski.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła czternastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie ustalenia opłat za świadczenia przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Brześć Kujawski.

Ad 10. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii.
Radny Ryszard Szeleziński przypomniał,  że w pierwszej wersji tej uchwały zaplanowane wydatki 
były na  kwotę 125.000,-  a  w obecnej  zostało poprawione na 140.000,-  na  realizację programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów uzależnień. 

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła czternastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii.

Ad  11.  Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji 
Rewizyjnej na I półrocze 2012.”
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.



Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła czternastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na I półrocze 2012.”

Ad 12. Interpelacje i zapytania.
Radny  Ryszard  Szeleziński  zapytał czy  na  dzisiejszą sesję zostali  zaproszeni  Radni  Powiatu 
Włocławskiego z terenu Gminy Brześć Kujawski? Dodał również ,  że w kalendarzu , który jest 
umieszczony w Brzeskim Biuletynie Informacyjnym jest błąd gdyż maj zaczyna się od 4 a nie od 1.
Przewodniczący RM M. Golasiński  odnośnie radnych powiatowych przekazał,  że  radni   nie są 
indywidualnie  zapraszani na sesje Rady Miejskiej. Nie ma takiego obowiązku. Informacja o Sesji - 
zawiadomienie zawsze przed sesją jest umieszczana  na stronie internetowej Brześcia Kujawskiego, 
jak również na tablicy informacyjnej Urzędu Miejskiego. 
Ad 13. Wolne Wnioski. 
Radny Mariusz Czyżniejewski zapytał Burmistrza o funkcjonowanie  bezprzewodowego internetu 
na  terenie  Placu  Łokietka,  dlaczego  internet  ten  nie  działa?  Odnośnie  nowelizacji  ustawy  o 
ochronie zwierząt, z którego wynika , że trzeba przyjąć nowy program w ostatecznym terminie do 
31.03. a pierwszy termin, który obliguje gminę,  żeby złożyć ten program do zatwierdzenia przez 
lekarza  powiatowego jest do 01. 02. to jest tylko miesiąc czasu, w związku z tym zapytał czy jest 
coś robione w tym temacie?
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki  odpowiedział,  że  na  temat  internetu  nie  da  odpowiedzi  w  dniu 
dzisiejszym, natomiast jeżeli chodzi o program dotyczący ochrony zwierząt to jest to trudny temat, 
bo program stworzyć jest  łatwo tylko,  żeby on był skuteczny. Być może niebawem spotkają się 
gminy z woj.  kujawsko – pomorskiego i razem może da się coś wypracować, jeżeli nie to stworzy 
się program tylko pod własne możliwości. Na dzień dzisiejszy trudno powiedzieć jak to będzie 
wyglądało. 
Radny Grzegorz Koźmiński w związku z tym,  że od 01 stycznia wchodzi ustawa o utrzymaniu 
porządku i czystości w gminach, zapytał czy coś w tym kierunku jest robione?
Burmistrz Wojciech Zawidzki poinformował, że od nowego roku będzie wszystko ustalane. Będzie 
wykonana  pełna inwentaryzacja czyli dana osoba będzie dochodzić do każdego domu i spisywać 
stan faktyczny i czy umowy i z kim są po podpisywane. Jest to trudny temat, żadna gmina nie wie 
jak do końca go rozwiązać. 
Radny Ryszard Szeleziński zapytał Dyrektora ZUK Pana Waldemara Kamińskiego czy na rok 2012 
planuje podwyżkę za odbiór śmieci dla mieszkańców naszej Gminy?
Dyrektor ZUK Waldemar Kamiński odpowiedział,  że jest propozycja na 8zł za pojemnik, jest to 
wzrost ponad 20%.
Radny Janusz Barański zapytał o „11” czy zostały zmienione te kursy na dzień 01 stycznia?
Burmistrz Wojciech Zawidzki przekazał, że zostało wysłane pismo, na które nie mamy odpowiedzi 
czy zmiany te od 01 stycznia wprowadzą.
Radny  Janusz  Barański  zapytał jeszcze  czy  można  by  było  umieścić na  stronie  internetowej 
informację o zmianach w kursowaniu linii  „11”i na stronie MPK też mogłoby się ukazać.
Burmistrz Wojciech Zawidzki poinformował, że MPK o każdych zmianach informuje, a Urząd jak 
tylko  dostanie  informację o  zgodzie  na  wprowadzenie  zmian  to  zostanie  to  opublikowane  w 
Gazecie Kujawskiej. 
Radny Janusz Barański zapytał na temat  nowo budowanego boiska przy szkole w Wieńcu, czy 
zadanie to zostało zakończone? Gdyż nie ma żadnego zabezpieczenia przy przejściu od szkoły na 
boisko? Należało by postawić jakieś barierki po stronie boiska.
Radny Janusz Barański dopytał jeszcze o pomniejszone dwa progi spowalniające na ul. Szkolnej a 
dwa pozostawiono bez zmian, i czy można by było te dwa również obniżyć?
Burmistrz Wojciech Zawidzki odpowiedział, że zostanie to naprawione.



Radny Piotr Pakulski dodał,  że przy szybkiej prędkości obniżenie tych progów nic nie pomoże, 
wystarczyłoby tylko dostosować się do określonej  prędkości. Tam jest ograniczenie do 20 km/h 
jeżeli ktoś będzie jechał  z taką prędkością to na pewno nie uszkodzi samochodu, więc nie ma sensu 
tego progu obniżać.  
Radny Janusz Barański poprosił o naprawę drogi na ul. Szkolnej przy sklepie, droga ta się zarywa, 
dziury są coraz większe.
Burmistrz Wojciech Zawidzki  przekazał,  że po nowym roku zostanie zrobiona inwentaryzacja i 
stopniowo  będą naprawiane drogi, gdyż na wielu drogach zakończyły się gwarancję.
Radny  Janusz  Barański  poprosił jeszcze  o  drogę w  Wieńcu  przy  cmentarzu,  tam  nie  można 
przejechać takie są dziury.
Burmistrz Wojciech Zawidzki przekazał,  że dziury  zostały częściowo załatane. Ale najbliższych 
miesiącach będzie zrobiona  pętla przy drodze powiatowej i wtedy na tym odcinku droga będzie 
omijana.          
Radny  Jan  Karkosiński    w  imieniu  mieszkańców   byłego  ośrodka  zdrowia  i  wokół tam 
mieszkających poprosił Pana Burmistrza o spotkanie z nimi. 
Ad 14. Zakończenie obrad XIV Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
Przewodniczący RM Marek Golasiński podziękował wszystkim za przybycie i zakończył obrady 
XIV Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Protokół sporządziła:
Magdalena Mierzwicka.


